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Èxit a la festa d'inauguració del nou CEM Horta

2018-12-05

El passat dissabte 1 de desembre va tenir lloc la festa d'inauguració del nou CEM Horta. Va ser una

jornada de portes obertes molt especial que ens va fer molta il·lusió compartir amb vosaltres.La

regidora del Districte d'Horta-Guinardó, Mercedes Vidal, i la comissionada d'Esports de l'Ajuntament

de Barcelona, Marta Carranza, van encapçalar una comitiva d'autoritats que van fer un recorregut

per les instal·lacions, acompanyades pel president de la Unió Esportiva

d'Horta, Francisco Carmona.Entre les autoritats que no van voler perdre's l'esdeveniment es

trobaven (d'esquerra a dreta a la fotografia):Xavier Olivella, Gerent de l'IBEJordi Martí, Regidor de

l'Ajuntament de Barcelona PdcatJordi Coronas, portaveu del grup Municipal d'ERC en l'Ajuntament

de BCNEduard Vicente, gerent del Districte d'Horta GuinardòMarta Carranza, Comissionada

d'Esports de l'Ajuntament de BarcelonaPaco Carmona, President de la UEH i la UAH i

administrador d'Horta Esportiva AIEMercè Vidal, Regidora del districte d'Horta GuinardóSantiago

Alonso, regidor de CiutadansAlberto Fernàndez Diaz, portaveu i president del grup Municipal del

PPMarta Carranza va dirigir unes paraules als assistents afirmant que "aquestes millores ofereixen

al veïnat del barri quasi el doble d'espai aquàtic i d'espai cobert per a la pràctica d'esports de sala i

més del triple en sales d'activitats dirigides, amb equipaments d'última generació".GALERIA
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